香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence



中華基金中學

The Chinese Foundation Secondary School



學校(中學) Schools (Secondary)

中華基金中學重視全校參與環保項目,以廣種樹木開始, 在校園設施、政策、課程和聯課活動中滲入可持續發展及 生物多樣性的概念,並推動環保科研及與不同的團體合 作推廣社區環保教育工作,全方位提升學生保護環境的意 識。

The Chinese Foundation Secondary School emphasises on the engagement of all its stakeholders in environmental protection programmes. Starting from planting a lot of trees on campus, the School integrates the concept of sustainable development and biodiversity through the School's facilities, policy, curriculum and cross-curricular activities. The School also carries out scientific research work and cooperates with different organisations to educate the community on environmental issues, so as to enhance students' environmental awareness through a holistic approach.



舉辦海外考察團,認識不同環境課題,如生物多樣性、 廢物管理和可再生能源等。

Organising overseas study tours on environmental topics including biodiversity, waste management and renewable energy.



透過於小賣部提供可重用餐具及停止提供飲管[,]減少產生廢物。

Reducing waste by offering reusable cutlery and stopping the supply of drinking straws at the tuck shop.



參與「航天育種計劃」,負責培育和研究太空種子的生長速度。

Participating in the Space-Exposed Seed Nursery Programme and responsible for cultivating and monitoring the growth rate of the space seeds.